

## SUNUŞ

Değerli Okuyucular,

Elektronik Siyaset Bilimi Araştırmaları Dergisi'nin yirminci sayısı (Ocak 2020) ile tekrar karşınızda olmanın mutluluğunu yaşıyoruz. Bu sayımızla birlikte akademik dergicilikte önemli bir merhale olan 10. yılımızı doldurmuş bulunuyoruz. Erol Esen ve Fahriye Didem Acar “ Popülizm ve Kimlik İlişkisinde Ulus-Kimlikten Sağ Popülist Avrupa Kimliğine” başlıklı ortak makalelerinde popülizm ve kimlik ilişkisinden hareketle Avrupa kimliği konusuna eğilmekte dirler. Kaan Gaytancıođlu ise “Bülent Ecevit'in Orta Asya ve Azerbaycan Politikası: “Ne Turancılık Ne Şovenlik Tek Hedef İşbirliđi” başlıklı çalışmasında Ecevit'in Orta Asya politikasını birincil kaynaklar temelinde çarpıcı bir şekilde ortaya koymaktadır. Fahri Türk ve Emirhan Kaya'nın ortaklaşa kaleme aldıkları makalede Türk Alman ilişkileri bağlamında 19. yüzyılda Anadolu'da yaşayan Alman göçmenler Amasya Almanları örneđi üzerinden birincil kaynaklara dayanarak çözümlenmektedir. Taner Karakuzu Türkiye-Kırgızistan ilişkilerinde yumuşak güç unsurunu Türk dili perspektiften çözümlemeye tabi tutarken, Fatih Özgüven ise İran'ın Orta Asya politikasında yumuşak gücü Tacikistan örnek olayı üzerinden değerlendirmektedir. Bu sayımızda ayrıca Uludağ Üniversitesi Uluslararası İlişkiler Öğretim Üyesi Prof. Dr. İbrahim S. Canbolat ile Türk-Alman ilişkileri üzerine yaptığımız söyleşiyi okuyabilirsiniz.

Bu açıklamalardan sonra sizi bu sayımızda yer alan makaleleri okumaya teşvik edebildiysek kendimizi mutlu sayacağız.

Editör

Fahri Türk

## **Editorial**

Dear Readers,

We are glad to announce that the 20th issue (January 2020) of Electronic Journal of Political Science Studies has just been published and it is available online. With this issue we celebrate our 10th anniversary that is an important turning point in the world of academic journalism. Erol Esen and Fahriye Didem Acar analyse in their joint article the relationship between populism and identity from national identity to right populist european identity”. Kaan Gaytancıoğlu’s article on “Bülent Ecevit’s Central Asia and Azerbaijan Policy: “Neither Turanism Nor Chauvinism, Only Aim is Cooperation” sheds light on Ecevit’s Central Asia policy with the aid of primary sources. Fahri Türk and Emirhan Kaya’s joint article on “German Immigrants in Anatolia within the Context of Turkish-German Relations: The Case of Amasya” clarifies the issue of German immigrants in the 19th century in the case of Germans of Amasya within the context of the Turkish-German relations. While Taner Karakuzu’s article provides a detailed and critical analysis about Turkish-Kyrgyzstani Relations in the perspective of soft power regarding Turkish language, Fatih Özgüven explores Iran’s soft power policy towards Central Asia within the context of Tajikistan. Moreover, in this issue you can read an interview on the contemporary Turkish-German relations by Prof. Dr. İbrahim S. Canbolat from Department of Political Science from the Uludağ University in Bursa/Turkey.

We would feel very happy if this short introduction motivates you reading articles in this issue.

Editor

Fahri TÜRK

## **Editorial**

Sehr geehrte Leserinnen und Leser,

Wir freuen uns, Ihnen mittlerweile die zwanzigste (Januar 2020) Ausgabe unserer Elektronischen Zeitschrift für Politikwissenschaftliche Studien präsentieren zu können. Mit dieser Ausgabe zelebrieren wir unser Zehn-jähriges Dasein, was sich in der akademischen Zeitschriftenwelt eine wichtige Etappe darstellt. Erol Esen und Fahriye Didem Acar konzentrieren sich in ihrem gemeinsamen Aufsatz mit dem Titel "Im Verhältnis des Populismus zur Identität von der nationalen Identität zur rechtspopulistischen europäischen Identität" ausgehend vom Verhältnis zwischen Populismus und Identität auf die europäische Identität. Kaan Gaytancıoğlu befasst sich in seinem Aufsatz mit dem Titel "die Zentralasien- und Aserbaidschanpolitik von Bülent Ecevit: Weder Turanismus noch Chauvinismus-Zusammenarbeit ist das einzige Ziel" indem er die Zentralasienpolitik Ecevit's auf der Grundlage von Primärquellen analysiert. In dem von Fahri Türk und Emirhan Kaya gemeinsam verfassten Aufsatz werden im Kontext der türkisch-deutschen Beziehungen deutsche Einwanderer von Amasya auf Basis von Primärquellen untersucht, die im 19. Jahrhundert in Anatolien lebten. Während Taner Karakuzu die Türkisch-Kirgisischen Beziehungen aus der "Soft-Power" Perspektive in Hinblick auf die türkische Sprache herausarbeitet, untersucht Fatih Özgüven die Iran's "Soft-Powerpolitik gegenüber Zentralasien am Fallbeispiel Tadschikistan. Darüber hinaus können Sie in dieser Ausgabe unser Interview über die deutsch-türkischen Beziehungen mit Professor İbrahim S. Canbolat vom Fachbereich Politikwissenschaften an der Uludağ Universität Bursa/Türkei lesen.

Wir können uns glücklich schätzen, wenn wir Sie zur Lektüre in dieser Ausgabe unserer Zeitschrift sich befindenden Artikel anregen.

Der Herausgeber

Fahri TÜRK

## İÇİNDEKİLER/CONTENTS/INHALT

<b>Derginin Künye Bilgileri</b>	<b>ii</b>
<b>Sunuş</b>	<b>iv</b>
<b>Editorial (en.)</b>	<b>v</b>
<b>Editorial (de.)</b>	<b>vi</b>
<b>Makaleler /Articles/ Artikel</b>	
Erol ESEN ve Fahriye Didem ACAR <b>Popülizm ve Kimlik İlişkisinde Ulus-Kimlikten Sağ Popülist Avrupa Kimliğine</b>	<b>1</b>
Kaan GAYTANCIOĞLU <b>Bülent Ecevit'in Orta Asya ve Azerbaycan Politikası: "Ne Turancılık Ne Şovenlik Tek Hedef İşbirliği"</b>	<b>17</b>
Fahri TÜRK ve Emirhan KAYA <b>Türk-Alman İlişkileri Bağlamında Anadolu'da Alman Göçmenler: Amasya Örneği</b>	<b>56</b>
Taner KARAKUZU <b>Türkiye - Kırgızistan İlişkilerinde Yumuşak Güç: Türk Dili</b>	<b>74</b>
Fatih ÖZGÜVEN <b>İran'ın Orta Asya Politikasında Yumuşak Güç: Tacikistan Örneği</b>	<b>90</b>
<b>Söyleşi / Interview / Interview</b>	
Prof. Dr. İbrahim S. CANBOLAT <b>Uludağ Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Uluslararası İlişkiler Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr. İbrahim S. Canbolat ile Türk-Alman İlişkileri Üzerine Yapılan Söyleşi</b>	<b>107</b>
<b>Kitap Tanıtımı / Book Reviews / Rezensionen</b>	
Yunus YOLDAŞ ve Özlem BECERİK YOLDAŞ <b>21. Yüzyılda Krizler: Dönüşen Uluslararası Sistemde Devletler, Der Yayınları, İstanbul, 2019, ISBN: 9753535892</b>	<b>112</b>
Giray FİDAN <b>Cumhuriyet'in Çinli Misafirleri, Türkiye İş Bankası Kültür Yayınları, İstanbul, 2019, ISBN: 978-605-2958-14-8</b>	<b>116</b>
Muhammed Hüseyin MERCAN <b>Müslüman Kardeşler'in Yükselişi ve Düşüşü İslami Hareketlerde Siyasi Kurumsallaşma Sorunu, İlem Yayınları, İstanbul, 2019, ISBN: 6056900747</b>	<b>118</b>